
Referat bestyrelsesmøde 9/10 2010 hos Elsebeth

Tilstede: Elsebeth, Carl Cristian, Søren.

Dagsorden:

Fra Kassereren

Efter 1. rykker har en grundejer har fået udleveret nyt girokort, mens en anden ikke har ladet 
høre fra sig. Sidstnævnte tilsendes 2. rykker anbefalet, med orientering om tidsfrist og 
undladelse af betaling vil medføre at sagen herefter overlades til advokat, med deraf 
følgende betaling af advokatsalær.

Container er blevet benyttet efter hensigten.

Opfølgning på beslutninger sidste møde

• E-post  
Teksten til orienteringsbrevet tilrettes og udsendes.

• Vedtægtsændringer  
Der arbejdes videre på sagen

• Tag  
Der har været telefonisk kontakt til grundejeren med det nye, blanke tag. Ejeren oplyste, at 
han ikke havde ikke haft kendskab til deklarationen og havde fået telefonisk fået accept fra 
kommunen. Har pt. ikke modtaget naboklager.
Vi henvender os skriftligt og foreslår, at der indhentes skriftlig naboerklæring, så sagen kan 
afklares på rimelig vis.

.
• Kloak  

Der foreligger endnu ikke nogen endelig plan for rørføring. Hver enkelt grundejer vil blive 
kontaktet med en skitse for placering af skelbrønd.

• Skøde  

Købsaftalen blev underskrevet og indsendes til advokat, samtidig med, at beløbet for gebyr 
for skøde indsætte på advokatens konto.

Næste møde.
21/1-2011 hos Elsebeth kl. 18. Efter mødet fælles spisning.


